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Abstract (en)
The invention relates to a golf club (putter) for holing a ball (10) on a green, with a head (2) which is secured at the lower end of a shaft (1) and
whose striking surface (4) runs parallel to the longitudinal axis of the shaft (1). In order to facilitate the sighting of the putt line and consequently the
holing putt, the head (2) has an approximately triangular outline and is arranged transverse to the longitudinal axis of the shaft (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Golfschläger (Putter) zum Einlochen eines Balls (10) auf einem Grün mit am unteren Ende eines Schaftes (1)
befestigtem Kopf (2), dessen Schlagfläche (4) parallel zur Längsachse des Schaftes (1) verläuft. Um das Anvisieren der Putlinie und damit das
Einlochen zu erleichtern wird vorgeschlagen, daß der Kopf (2) einen annähernd dreieckigen Grundriß hat und quer zur Längsachse des Schaftes (1)
angeordnet ist.
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